
Oświadczenie złożone 

przez senatora Bogdana Borusewicza 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 8 marca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Henryka Kowalczyka 

Kiedy zostaną usunięte wiatrołomy, które powstały w ubiegłym roku, z terenów dyrekcji Lasów Pań-

stwowych: gdańskiej, toruńskiej i szczecińskiej? 

Dlaczego nie zaprzestano cięć w innych dyrekcjach i nie skierowano całego sprzętu do nadleśnictw, które 

dotknęła klęska żywiołowa? Postąpiono tak w 2003 r., kiedy podobna klęska dotknęła Puszczę Piską. 

Bogdan Borusewicz 
 


